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ПРОТОКОЛ 

от 
проведено заседание на ПК по Бюджет, финанси и данъчна политика (БФДП) 

 
Днес 15.03.2024 г. /петък/ от 13.30 ч. се проведе заседание на ПК по БФДП в състав: 

 
 ПК по БФДП присъства Отсъства забележка 
1. Иван Батов – председател     
2. Мариана Вълкова– зам.-председател     
3. Стоян Стоянов- член     
4. Александър Алексиев - член     
5. Христо Кюркчиев - член     
6. Александър Горчев     

 
 В заседанието участва г-жа Ан. Асенова – председател на ОбС, която, поради отсъствие 
на вносителите на докладни, докладва по всички точки от дневния ред на комисията. 
  
 От заседанието отсъстваха Александър Горчев и Христо Кюркчиев. 
 Заседанието се откри и води от председател на ПК по БФДП – г-н Иван Батов, който 
представи проекта за дневен ред и даде думата за предложения по дневния ред. 
 Г-н Батов запозна членовете на комисията с депозираното до председателите на 
постоянни комисии в ОбС предложение от Пламен Андреев, Христо Кюркчиев и Елисавета 
Иванова за оттегляне от дневния ред на заседанието Общински съвет, насрочено за 19.03.2024 
г., на т.25 - докладна записка, относно закриването на кучкарника. Предложението за 
оттегляне е с мотив, че по време на заседанието на комисията по Туризъм, екология, селско 
стопанство и инвестиции (ТЕССИ), след проведени задълбочени дебати по темата, по 
предложение на г-н Хр. Кюркчиев (съвносител) е прието докладна записка № 25 да бъде 
оттеглена от дневния ред на заседанието на ОбС - Велики Преслав, насрочено за 19.03.2024 г.  
Г-н Батов предложи от дневния ред да отпадне т.1 - приемане на Правилник за организацията 
и дейността на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с ОбА за мандат 2023-2027 г., 
тъй като вносителят – г-н Минчев, не присъства на заседанието. 
 Други предложения по дневния ред не постъпиха и разискванията бяха прекратени. 
 Г-н Батов подложи на гласуване от проекта за дневен ред да отпадне т.1 и т.25. 
 С 4 гл. „за“ предложението бе прието. 
 Г-н Батов подложи на гласуване проекта за дневен ред с промяната. 
 С 4 гл. „за” комисията прие следния 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1-2 дн.р. Докладна записка от д-р Ал. Горчев, Ан. Ангелов, М. Вълкова и Х. Хамидова - 
общински съветници, членове на ПК по ОКСД, относно разпределяне на средствата за 
еднократно финансово стимулиране на родители за насърчаване на раждаемостта и 
подпомагането на отглеждането на деца на територията на община Велики Преслав.  
2 -9 дн.р. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно определяне на 
състав на Комисия по номинациите и Комисия по присъждането на Общинска награда „Златен 
век“. 
3-14 дн.р. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Годишен отчет 
за изпълнение на ПООС и ПУО за 2023 г. 
4-20 дн.р. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно 
Кандидатстване по Процедура № BG16FFPR002- 2.003 „Мерки за изграждане, разширяване 
и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 
биоразградими отпадъци“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „ОС“ 2021-2027 г. 



2 
 

5-21 дн.р. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна 
бюджет 2024 г. 
6-22 дн.р. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно редовно 
присъствено заседание на общото събрание на АВиК на обособената територия, обслужвана 
от „ВиК – Шумен“ ООД, насрочено за 29 март 2024 г.    
7-23. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Годишен доклад за 
наблюдение изпълнението на ПИРО на Община Велики Преслав 2021-2027 г., за 2023 г. 
8-24. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Доклад за 
междинна оценка на ПИРО на Община Велики Преслав за периода 2021-2027 г. 
         
 
По т.1: разпределяне на средствата за еднократно финансово стимулиране на родители за 
насърчаване на раждаемостта и подпомагането на отглеждането на деца на територията на 
община Велики Преслав. 
г-жа Ан. Асенова взе думата и представи депозираното до всички председатели на ПК 
писмено предложение за промяна проекта на решение по докладната записка, а именно: 

от проекта за решение да отпадне текста „Основно и по-ниско образование“, както и 
процентната ставка за 1-во, 2-ро и 3-то дете;  

а в частта на текста за „Средно образование и Висше образование – 3-то и всяко 
следващо дете“, процентът да се увеличи и да стане: 

Средно образование - 80% от МРЗ за страната; 
Висше образование - 90% от МРЗ за страната. 
 
Като мотив, г-жа Асенова посочва, че не са спазени разпоредбите, разписани в чл. 3 и 

чл. 6 от Правилника за еднократно финансово стимулиране на родители, в които е разписано и 
ОбС е приел, че:  

чл. 6: „Право да получат еднократно финансово стимулиране имат пълнолетни 
родители на новородено дете или осиновители, които имат завършено средно или висше 
образование, към момента на раждане на детето“ и 

чл. 3, ал. 3: „Различните ставки на еднократното финансово стимулиране нарастват 
пропорционално със степента на образование на родителите/осиновителите и поредността на 
детето“. 
 
 Г-жа Асенова представи и становището на кмета на Общината по докладната записка 
по отношение на образователния ценз, а именно: на лице е несъответствие на критерия 
„образование“ между Правилника и предложението в проекта за решение. 
 Г-н Батов взе думата и заяви, че към момента ще се въздържи да подкрепи докладната, 
тъй като иска да чуе на коя теза е застъпник и какви са мотивите на един от главните 
инициатори на докладната, г-н Горчев, - в предложението да се включи „основно и по-ниско 
образование“. Г-н Горчев отсъства от заседанието на комисията, за сесията г-н Батов уточни, 
че ще подкрепи предложението за решение по докладната. 
 Г-жа Асенова взе думата и разясни, че предложението по докладната за основно и по-
ниско образование е в нарушение на правилника и няма как да бъде изпълнено, ако то бъде 
прието. 
 Отношение по докладната взеха г-н Стоянов и г-жа Вълкова. 
 Д-р Алексиев прие становището на кмета и предложеното на г-жа Асенова за промяна 
проекта на решение по докладната записка. 
 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”.  
 Г-н Ив. Батов пристъпи към гласуване на предложенията на г-жа Ан. Асенова. 
 Г-н Батов подложи на гласуване предложението - да отпадне текста „Основно и по-
ниско образование“, както и процентната ставка за 1-во, 2-ро и 3-то дете. 
 С 4 гл. „за“ и предложение се прие. 
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Г-н Батов подложи на гласуване предложението – процентът за „Средно и 
Висше образование – 3-то и всяко следващо дете“ да стане –  

Средно образование - 80% от МРЗ; Висше образование - 90% от МРЗ за 
страната; 
 С 4 гл. „за“ предложение се прие. 

 
 Г-н Батов подложи на гласуване проекта за решение на вносителя с приетата промяна. 
 С 4 гл. „за“ решението по докладната бе прието. 
 
По т.2: определяне на състав на Комисия по номинациите и Комисия по присъждането на 
Общинска награда „Златен век“. 
 Г-жа Асенова запозна комисията с предложенията постъпили в комисията по УТОСБ. 
 Г-жа Асенова предложи за член в Комисията по номинациите – Владимир Йорданов – 
общественик; 
 Г-н Ив. Батов предложи за член в Комисията по номинациите – Красимир Савов – 
председател на НЧ с. Драгоево; 
 Д-р Ал. Алексиев предложи за член в Комисията по присъжданията – Венелин Борисов 
– художествен ръководител. 
 Г-жа М. Вълкова предложи за Резервен член – г-жа Ати Моллова. 
  
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”. 
 Г-н Батов подложи на гласуване постъпилите предложения.  
 С 4 гл. „за“ предложенията за номинации бяха приети. 
 
По т.3: Годишен отчет за изпълнение на ПООС и ПУО за 2023 г. 
 Д-р Алексиев взе отношение по отчета.  
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”. 
 С 4 гл. „за“ проекта за решение бе приет. 
 
По т.4: Кандидатстване по Процедура № BG16FFPR002- 2.003 „Мерки за изграждане, 
разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 
рециклиране на биоразградими отпадъци“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „ОС“ 
2021-2027 г. 
Г-жа Асенова подробни представи докладната записка и даде допълнителни разяснения по нея 
по отношение на рисковете, ако не бъдем одобрени и плюсовете при разделянето и 
обособяването на този парцел. 
Всички присъстващи съветници взеха отношение по докладната. 
Г-н Батов постави доуточняващ въпрос – колко ще струва на Общината смяна 
предназначението на имот 3-та категория. 
На въпроса г-жа Асенова отговори, че единствено този парцел е отреден в Общия устройствен 
план на Общината (ОУПО) като имот за производствени нужди. Общината няма да дължи 
заплащане на такси по смяна на предназначението му, след като същият ще се ползва за 
общински нужди.  
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”. 
 С 4 гл. „за“ проекта за решение бе приет. 
 
По т.5: промяна бюджет 2024 г. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”. 
 С 4 гл. „за“ проекта за решение бе приет. 
 
По т.6: редовно присъствено заседание на общото събрание на АВиК на обособената 
територия, обслужвана от „ВиК – Шумен“ ООД, насрочено за 29 март 2024 г.    
 Д-р Алексиев взе отношение по докладната и предложи точките от 1-ва до 4-та да се 
гласуват анблок.  
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 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”. 
 Г-н Батов подложи на гласуване по т. 1, т. 2, т. 3 и т. 4 Представителят на Общината да 
гласува на предстоящото заседание на АВиК със „ЗА“. 
 С 4 гл. „за“ комисията упълномощи представителят на Общината да гласува по т. 
1, т. 2, т. 3 и т. 4 със „ЗА“. 
 
По т.7: Годишен доклад за наблюдение изпълнението на ПИРО на Община Велики Преслав 
2021-2027 г., за 2023 г. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”. 
 С 4 гл. „за“ проекта за решение бе приет. 
 
По т.8: Доклад за междинна оценка на ПИРО на Община Велики Преслав за периода 2021-
2027 г. 
 Разискванията бяха прекратени с 4 гл. „за”. 
 С 4 гл. „за“ проекта за решение бе приет. 
 
 
 
 
 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 14:25 ч. 
 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 
 
 
 
 Ив. Батов, п 
 Председател на ПК по БФДП 
 
 Изготвил, п 
 Т. Янкова – гл. спец АО в Звено за Обслужване на ОбС 
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